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Protokoll vid längdkommitténs möte 20 april 2016 

 

plats: Core IT, Domsjö 

 

närvarande:  Hans-Åke Dahlqvist, Jens Boveng, Karl-Gunnar Häggqvist, Anna Norman 

 

1. Val av mötets ordförande 

Hans-Åke valdes till ordförande 

 

2. Val av sekreterare och justeringsman 

Till sekreterare valdes Anna och till justeringsman valdes Jens. 

 

3. ICA-cup - Behandling av inkommen motion 

 

Längdkommittén fortsätter att behandla den motion som inkom från Hägglunds Ski Team SK 

gällande utökning av Ångermanlands trupp till ICA-cup kommande år. 

Svenska Skidförbundets riktlinjer och rekommendationer är att så många som möjligt ska få 

chansen att delta i riksfinalen men att det ska vara någon form av uttagning i distriktet. 

Vi är eniga om att vi bör följa förbundets linje och att fler ungdomar ska få chansen att 

uppleva den glädje och gemenskap som tävlingen innebär. 

Vi behöver vara fler ledare och vallare till. KG kommer efter lång och trogen tjänst att kliva 

av som vallare vid både ICA- och Folksam cup. 

LK kommer att ta fram en kostnadsbeskrivning och hur ett upplägg med fler deltagare skulle 

kunna se ut. Detta kommer att presenteras för klubbarna på skidtinget. 

Riksfinalen av ICA-cup kommer att arrangeras i Bollnäs de kommande tre åren. 

  

 

4. Planering inför tinget (29 maj, start kl. 09:00) 

 

Hans kommer att göra en sammanställning av tävlingsansökningarna och presentera på tinget.  

Anna undersöker med Ludvig Remb, information/ inspiration kring tävlingar och 

arrangemang. 

Vi kommer att gå ut med inbjudan snarast så snart ort och lokal blir säkerställt. 

 

Förändringar i LK 

Anna avgår men kommer att finnas behjälplig som längdkonsulent i distriktet. LK behöver 

således förstärkas med minst en ny medlem. Önskvärt är att Härnösand och Kramfors blir 

representerat så vi får en bra spridning över distriktet.  

 

 

5.  Utbildningar: 

Distriktet har genomfört en barnledarutbildning i Härnösand under året. 

Utbildning i SSF-timing kommer att genomföras under hösten i distriktet, förhoppningsvis 

kommer datum presenteras till tinget. 

http://www.skidor.com/angermanland
mailto:asfskidor@gmail.com.se


Anna kommer att informera om utbildningar och det delvis nya upplägget från SSF under 

tinget. 

 

6. Övriga punkter 

Finns det intresse för gemensamt sommarläger för äldre åkare i distriktet? Övriga 

distriktsträningar eller samlingar? 

 

Hans-Åke lyfte en fråga gällande program under våra gemensamma ÅSF-läger. Vi kommer att 

undersöka med SISU ifall det går att ta fram lämpligt utbildningsprogram för denna 

åldersgrupp 13-16 år. 

 

 

7. Nästa möte. 

Bestäms efter skidtinget. 

 

 

Vid pennan:      Justeras: 

 

 

Anna Norman      Jens Boveng 


